

Lawatan Pengarah ke SMK Lajau 2018



LABUAN, 29 Jan 2018 – Kata-kata keramat “Pemimpin Berjiwa Rakyat” dan “Pemimpin Turun Padang” amat sinonim dengan pemimpin yang mesra dengan masyarakat di bawahnya.

SMK Lajau menzahirkan rasa berterima kasih dan bersyukur atas kesediaan Pengarah Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan (JPWPL) En. Raisin bin Saidin berserta Ketua-ketua Sektor hadir ke SMK Lajau bagi bermesra bersama guru dan murid dalam perhimpunan rasmi mingguan sekolah.

Dalam majlis itu, Pengarah JPWPL, En. Raisin Saidin menyampaikan amanat dan nasihat kepada murid-murid agar sentiasa rajin menghadiri diri ke sekolah dan berusaha bersungguh-sungguh untuk menimba ilmu pengetahuan di samping mengamalkan budaya pelajar cemerlang dengan sentiasa menepati masa dan menghormati warga pendidik yang bersungguh-sungguh menyampaikan ilmu kepada mereka.



En. Raisin menyampaikan ucapan dalam perhimpunan rasmi mingguan sekolah bersama murid-murid.



Murid-murid tekun mendengar ucapan dan amanat daripada Pengarah Jabatan Pelajaran WP Labuan.

Selain itu, En. Raisin Saidin juga menyarankan kepada seluruh warga pendidik di SMK Lajau supaya mengamalkan pembelajaran Abad Ke-21 sesuai dengan PPPM 2013-2025 selari dengan arus pemodenan semasa.

Pada masa yang sama, guru juga diingatkan supaya sentiasa kreatif dan inovatif dalam menyampaikan wacana kepada murid-murid di dalam kelas.

Terdahulu, En. Raisin Saidin telah tiba di SMK Lajau seawal jam 6.40 pagi bagi sama-sama menyambut kehadiran murid di pagar sekolah bersama Pentadbir SMK Lajau yang terdiri daripada En. Mohd Jamatin Abd Latip (Pengetua), Cik Nor Ain Mohamed (PK Pentadbiran), En. Jasmi bin Sabtu (PK HEM), En. Dahlan Kassim (PK Kokum) dan Pn. Noraini Sabuddin (PK PPKI) untuk menghidupkan budaya Program Guru Penyayang di sekolah.



Amalan Program Guru Penyayang menyambut kehadiran murid di pintu masuk sekolah.

En. Raisin Saidin beserta rombongan Ketua Sektor JPN WPL sempat merakamkan kenangan bersama warga pendidik SMK Lajau tahun 2018 sebelum mereka berangkat meninggalkan SMK Lajau kira-kira jam 8.00 pagi.

Sumber Berita : SMK Lajau